
Höstmöte Ronneby ÄSKO                                        Hasselstads bygdegård 17/9-24

§1 Henrik Erlandsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Henrik Erlandsson valdes till ordförande för mötet.

§3 Vicktor Jönsson valdes till sekreterare för mötet.

§4 Arne Abrahamsson och Hans-Åke Johansson valdes till justeringsmän och tillika 
rösträknare.

§5 Dagordningen godkändes

§6 Fastställande av röstlängden lämnades tills eventuellt behov uppstår.

§7 Mötet har blivit behörigt utlyst.

§8 Spillningsinventering – Mathias Jäghagen går igenom årest spillningsinventering. Enligt 
den senaste inventeringen så har vi en älgstam på 3,2 älgar/1000 hektar med ett snitt över 3 år 
på 3,2 älgar/1000 hektar.

§9 Målsättningen för vår älgstam är att komma upp till 4,2 älgar/1000 hektar om ett par år. 
Vilket är förankrat på samrådsmötet med markägarrepresentanterna. Fastställandet av 
målsättningen tas upp på årsmötet.

§10 Tilldelningsgruppen kom med förslag på tilldelning av älg för jaktåret 2024-2025 som är: 
(syd 2 tjurar och 1 kalv, mitt/norr 4 tjurar och 6 kalvar). Förslaget innefattar att vi sparar 1 
hondjur och 1 kalv till en ev skadepott.

Styrelsen kom med ett förslag som löd 1 tjur i syd, 4 tjurar i mitt/norr och fri kalvavskjutning 
(7st) över hela området. Detta förslag innefattar även att vi sparar 1 tjur, 1 hondjur och 1 kalv 
till januari som skadepott.

§11 Beslut om årets tilldelning. Styrelsens förslag vann så årets tilldelning mellan de olika 
grupperna ser ut enligt följande (Tjur+Hondjur+Kalv) Syd 1+0+Fri, Mitt/Norr 4+0+Fri. 
Pottälgar 1+1+1. Eftersom hondjuret ligger i skadepotten till januari så är enkelkalven lovlig 
från första jaktdagen. 

§12 Påskjutet djur = skjutet djur, de skall rapporteras som skjutet. Eventuella fel kommer att 
redigeras under kvällen efter jakten.

§13 Övriga frågor.

# Vi vill även uppmana alla jaktlag till att rapportera in älgobsen mer kontinuerligt, 
tillexempel efter varje avslutad jaktdag. Obsen görs under de 7 första jaktdagarna under 30 
dagar vid all jakt med klass 1 vapen.



# Stadgelydelse i §8 punkten 10 som tog upp under årsmötet godkändes. Den finns att läsa på 
viltrapport.se och på hemsidan.

# Kommer fällavgiften att höjas? – Det är inget som styrelsen fått någon information om.

# Årets jaktstart på älg och kronhjort startar 8/10

# Sms tjänsten som vi använder för att rapportera in avskjutningen strulade väldigt förra året, 
vi har inte fått klarhet i om alla problem är lösta än. Mathias Jäghagen försöker få klarhet i 
detta.

# Det är väldigt viktigt att det rapporteras in till styrelsen/skadegruppen när betskador har 
upptäckts.

§14 Henrik avslutar mötet och tackar för visat intresse.

Ordförande                                                               Sekreterare

-------------------------                                                ---------------------------------

Henrik Erlandsson                                                                 Vicktor Jönsson

Justeringsman                                                           Justeringsman

--------------------------                                               ----------------------------------

Hans-Åke Johansson                                                              Arne Abrahamsson


